
PROTOKÓŁ NR 11/11

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury,

które odbyło się 28 września 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

2. Adam Bierowski,

3. Stanisław Schmidt.

Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz, Mariusz Kubiak, Zbigniew Piątek.

Zaproszone osoby:

4. Mariola Tatowicz.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Obejrzenie  obiektu  i  zapoznanie  się  ze  sposobem  funkcjonowania  przedszkola  oraz  jego 

sytuacją.

3. Zakończenie spotkania. 

Ad.  1  Spotkanie  Komisji  Oświaty  i  Kultury  odbyło  się  na  terenie  Publicznego  Przedszkola  w 

Kowarach, prowadziła je przewodnicząca Komisji Maria Zielińska.  

Ad. 2  Radni spotkali się z p. dyrektor przedszkola Mariolą Tatowicz i w jej towarzystwie zwiedzili  

budynek oraz jego obejście.

P. Dyrektor wyraziła zadowolenie z posiadanej bazy materialnej.  Radni ze szczególnym zainteresowaniem 

obejrzeli przedszkolny ogród wraz z budowlami służącymi dzieciom do zabawy.

Przedszkole Publiczne w Kowarach jest czynne w godzinach od 6:00 do 16:00, spełnia funkcję opiekuńczą,  

wychowawczą i dydaktyczną.

Uczęszcza do niego 150 dzieci w wieku od 3 do 5 lat tworząc 6 grup.

W Przedszkolu nie ma grupy 6-latków (zgodnie z rozporządzeniem Burmistrza znalazły się one w szkołach w 

oddziałach przedszkolnych lub w klasach pierwszych).

W Przedszkolu realizowane są zajęcia obowiązkowe oraz dodatkowe – płatne przez rodziców. Należą do nich: 

rytmika (odpłatność 5 zł miesięcznie od dziecka) oraz tańce towarzyskie z elementami tańca dyskotekowego 

(odpłatność 20 zł miesięcznie od dziecka).

Od 2005 r. dzieci cztero i pięcioletnie objęte są bezpłatną nauką j. angielskiego na terenie Przedszkola.

Na terenie Przedszkola działa Rada Rodziców lecz nie ma zwyczaju pobierania składek na tę Radę.

Wg opinii p. Dyrektor na terenie Przedszkola panuje dobra atmosfera pracy jak również pozytywne relacje z 

rodzicami dzieci.

Od  listopada  pracę  w  Przedszkolu  podejmie  osoba  na  stanowisku  księgowej  (w  wymiarze  1/2  etatu),  
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odczuwalny jest brak jednej kucharki.

Ad. 3 Spotkanie zakończono ok. g. 18:00.

 

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodnicząca

Maria Zielińska                                                                                                       Komisji Oświaty i Kultury
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